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Дан након другог састанка власти и опозиције, напредњаци поручују да су захтеви
Савеза за Србију "глупи и да их неће разматрати", док из СЗС-а одговарају - "следе
бојкот избора и улица". Ни из једног ни из другог табора никако да јавности
објасне, због чега се онда уопште састају.

  

Ни после два састанка нема никаквог, бар не јавног, помака у односима власти и
дела опозиције. Напредњаци поручују да су захтеви Савеза за Србију глупи и да их
неће ни разматрати, а Савез одговара да следи бојкот и улица.

  

  

У делу јавности постоји утисак да у овом дијалогу нема искрених намера да се промене
не само изборне процедуре, већ читав друштвени амбијент.

  

Владимир Ђукановић: Захтеви СзС надреални, суманути, глупи и идиотски
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Ако је тачна оцена организатора да је јучерашњи састанак опозиције и власти био
конструктиван, за дан после се може рећи да је деструктиван.

  

Захтеве Савеза за Србију, члан делегације напредњака Владимир Ђукановић оценио
је као надреалне, сумануте, и мимо правничке логике.

  

"Морамо одмах да кажемо, овако како је то постављено, о њиховим захтевима неће се
ни разматрати, а не да не дај Боже неко нешто усваја. Њихови захтеви су до те мере
глупи и идиотски, да је то излишно уопсте читати", поручио је Ђукановић у видео снимку
на друштвеним мрежама.

  

Бошко Обрадовић: Следи бојкот и улица

  

И није морао дуго да чека, на Твитеру је стигао одговор лидера Двери Бошка
Обрадовића .

  

"Хвала Владимиру Ђукановићу што је открио план власти: неће прихватити захтеве
опозције и Стручног тима протеста, већ мање важне савете НГО сектора, а онда ће
оптужити опозицију да неће и не сме на изборе упркос свим уступцима и крајњој
конструктивности власти. Следи бојкот и улица", најавио је Обрадовић.

  
  

Хвала @serbia_forever  што је открио план власти: неће прихватити захтеве опозиције и
Стручног тима протеста, већ мање важне савете НВО сектора, а онда ће оптужити
опозицију да неће и не сме на изборе упркос свим уступцима и крајњој конструктивности
власти. Следи бојкот и улица! https://t.co/jBlVHQHzSe

  — Бошко Обрадовић (@BoskoObradovic) August 10, 2019    

Небојша Зеленовић: Под хитно сменти све чланове РЕМ-а

  

А који су то захтеви, због којих је дијалог у застоју и пре него што је почео, саопштио је
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јуче председавајући Савеза за Србију Небојша Зеленовић.

  

"Ми мислимо да је под хитно, као што стоју у налазу нашег стручног тима, потребно
сменти све чланове РЕМ-а. Сагласност или политички консензус око избора нових
чланова РИК-а. Одмах смена директора Агенције за борбу против корупције и свих
чланова Одбора", казао је Зеленовић.

  

  

Да су захтеви опозиционог савеза неприхватљиви за владајућу странку, непосредно по
завршетку округлог стола открио је и посланик СНС-а Владимир Орлић.

  

"Наравно да не мислимо да има било какавог симисла сада да странка узме и пошаље
неког као страначког представника у РЕМ, или као страначког представника у Агенцију
за бобу против корпуције", навео је Орлић.
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Нису увек напредњаци били тако оштро против мешања политике у рад незавинисх
иституција, каже Зоран Гавриловић из Бироа за друштвена истраживања (БИРОДИ).

  
  

Нису увек напредњаци били тако оштро против мешања политике у рад незавинисх
иституција

    

"Што се тиче самог састава тих тела, оно што је јако битно нагласити и подсетити да су
међу члановима Одбора Агенције за борбу против корупције људи који су били учесници
подршке Александра Вучића у председничкој кампањи и након тога су постали чланови
Одбора. Тако да имамо утицај полтике на саму Агенцију за борбу против корупције",
подсећа Гаврлиловић.

  

Весна Пешић: Да ли заиста очекујете да Вучић испоштује услове за фер изборе?

  

Дијалог власти и опозиције о изборним условима је обмана, оценила је за лист Данас со
циолог Весна Пешић
.

  

"Бојкот избора је једини одговор на укидање демократских избора и Вучићево безакоње.
Да ли у супротном очекујете да Вучић испоштује услове за фер изборе? Да укине све
таблоиде и стави изван своје контроле све четири националне фреквенције? Немојмо се
заваравати, то се напросто неће догодити", уверена је Весна Пешић.

  

Медији тема следећег састанка

  

Све мање је времена за неке суштинске промене, упозорава Зоран Гавриловић.

  

"Једно су изборни услови, то је процедура и то ће на неки начин да се промени. Наш
проблем је изборни амбијент, односно да грађани могу да на слободан начин изразе
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своју вољу и гласају за кога желе. При томе, оно што је јако битно за демократско
друштво јесу медији, очигледно до ће главна битка бити око медија и РЕМ-а", очекује он.

  

И баш би медији требало да буду тема следећег састанка, који ће, према неким најавама,
бити заказан за 19. август.

  

(Н1) 
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